
ÒPosarem en marxa el transpor t interurb�Ó

Vetllaran perqu� lÕACA construeixi les depuradores de Salitja i Sant Dalmai

per deixar dÕabocar les aig�es residuals als rius

Cristina Mundet repeteix a lÕAjuntament de Vilob� dÕOnyar. Est� contenta perqu� el poble els ha donat conf ian�a

un altre cop: ÒFa quatre anys van pujar al nostre barco i aquesta vegada tamb� han volgut remar amb nosaltres.Ó

Entre els projectes que tenen sobre la taula hi ha la renovaci� de la Pla�a de Salitja, la reconversi� de Can

Sagrera de Vilob� en un centre c�vic i cultural, la construcci� dÕun centre de dia i vetllar perqu� lÕAg�ncia Catalana

de lÕAigua (ACA) construeixi les depuradores a Salitja i Sant Dalmai perqu� no es poden Òpermetre abocar

aig�es residuals als riusÓ.

Com valora els resultats del GMI a les eleccions?Les eleccions van anar molt b�. No nom�s vam guanyar, sin�

que vam treure m�s bons resultats i, per tant, un regidor m�s. Ens vam presentar per primera vegada fa dos

mandats. Som un grup pol�tic independent que aleshores no ten�em ni el coix� ni la tradici� ni lÕexperi�ncia ni el

bagatge que tenen altres par tits pol�tics, i aix� no jugava a favor nostre. I el resultat que hem obtingut ens indica

que anem pel bon cam�. Els ve�ns fa quatre anys van decidir que volien un canvi i nosaltres ho vam copsar i vam

presentar un projecte de futur del qual ells havien de ser par t�cips. I van pujar al nostre barco i aquesta vegada

tamb� han volgut remar amb nosaltres. Estic contenta perqu� tenim un equip jove, renovat i amb idees i ganes

de fer projectes. Promet ser un mandat molt substanci�s i prol�f ic.Quins projectes tenen sobre la taula?Com a

comprom�s personal que arrosseguem del mandat passat hi ha la renovaci� de la Pla�a de Salitja. Vam fer

reunions amb els ve�ns per def inir com havia de ser la pla�a, per� per una s�rie dÕentrebancs no va tirar

endavant. I ara sÕha conver tit en el projecte cabdal i prioritari per a aquest mandat. Per tant, hem de tenir el

projecte acabat i a punt per licitar les obres. Si sÕhan de fer fases, es faran, i si alguna es pot fer aquest mandat,

per fecte.Per� es podr� comen�ar en aquests propers quatre anys?Crec que s�, que es podr� comen�ar, per�

hem de ser realistes i recon�ixer que lÕadministraci� �s lenta. Un altre projecte molt impor tant �s la conversi� de

Can Sagrera en un centre c�vic i cultural al nucli urb� de Vilob�. Ser� el gran projecte dÕaquest mandat, per�

encara estem a les beceroles. LÕedif ici el vam comprar per fer-hi b�sicament la biblioteca, perqu� la que tenim �s

molt petita, per� lÕedif ici dona per a m�s. Ens hem posat en contacte amb el Colálegi dÕArquitectes per fer un

concurs dÕidees que inclouria tamb� la par ticipaci� ciutadana. Ser� lent i no veurem resultats f ins a f inals del

mandat.Havien parlat tamb� de fer un centre de dia.�s molt impor tant i necessari per al poble. I estem a punt de

licitar les obres que iniciarem a f inals dÕaquest any i a principis del vinent i que penso que es podran posar en

marxa el primer semestre del 2020. �s molt necessari perqu� el nostre centre de dia de refer�ncia �s a

Riudellots de la Selva i no tenim transpor t p�blic a Riudellots i aix� fa molt complicat per a moltes fam�lies por tar

els seus familiars a Riudellots i combinar-ho amb la jornada laboral. I aquest centre de dia que obrirem a Vilob�

inclour� un transpor t per als usuaris i aprof itarem que obrim un transpor t per fer-lo servir per a altres transpor ts

municipals i posar en marxa un transpor t interurb� que no tenim.I aquest transpor t interurb�, quan entrar� en

servei?Primer hem dÕobrir el centre de dia i posar en marxa el servei i quan sÕhagi consolidat i tinguem clar la

demanda que hi ha, posarem en marxa el transpor t urb�.Fa un parell de mesos es va saber que Vilob� rep un ajut

de lÕACA per construir depuradores a Salitja i Sant Dalmai.Com a municipi s�n molt impor tants aquestes dues

depuradores perqu� aboquem les aig�es residuals als rius Riudevilla i Onyar i no ens ho podem permetre. Des

de lÕAjuntament hem estat molt temps demanant a lÕACA aquesta construcci�.
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